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Synpunkter på Nytebodaskogen Förslag till skötselplan 

för naturreservatet  
 

Undertecknad har på uppdrag av Lunds Botaniska Förenings styrelse tagit del 
av förslaget till skötselplan.  
  
Föreningen är positiv till att försöka bibehålla karaktären av gammelskog - 
särskilt områden som tidigare varit blåbärsskog med inslag av knärot (senast 
noterad 1997). Det är också bra att åtgärderna presenteras i en tabell med 
angiven prioritetsordning. 

  
Det är även bra att man har noterat att det är viktigt med en ny inventering och 
att den ges hög prioritet. Jag noterar att det på Artdatabanken finns ganska få 
sentida observationer från området. Förekomsten av sjötåtel som nämns i 
skötselplanen står till exempel inte med, och det skulle vara bra om man kunde 
återfinna den (helst med belägg). För att se till att just sjötåtel har en plats i 
området är det viktigt att det finns mark som tidvis översvämmas. 

  
Det är bra om röjningen av området sker på ett sätt som befrämjar variationen 
och att man kanske tar en del av det i omgångar så att det kontinuerligt bildas 
patcher med bra habitat.  
  
Bästa hälsningar Stefan L. Andersson  
För Lunds Botaniska Förening  
  
 


